

Bestyrelsesmøde AAGS

Dato: 05.08.2025

Deltagere: Henriette, Rikke, Troels og Michelle. Suppleant Merete er også til stede

- **Godkendelse af referat og dagsorden**

Referat fra mødet d. 01-0-2025 godkendt

Dagsorden til dagens møde godkendt

- **Nyt fra Juniorklubben**

Juniorklubben holder fortsat sommerferie til uge 33

Der forventningsafstemmes lidt med Merete, som er med i juniorklubben. Der snakkes om at der evt skal være nogle af de unge mennesker med i klubben igen så det ikke kun er de voksne

Der opfordres fra bestyrelsens side at få de unge til at deltage mere aktivt som hjælpere, f.eks. mugning ved eksterne arrangementer m.m.

- **Nyt fra springudvalg**

Ved mødets afholdelse var der planlagt arbejdsdag lørdag d. 23. august med fokus på at male spring hvor springudvalget ville mødes dagen før og grunde alle spring der skal males. Arbejdsdagen er siden flyttet til 30. august grundet mange med andre forpligtelser på den oprindelige dag

Der opfordres fra bestyrelsens side til at udvalgene står for at tørre bordebenke af ved klargøring til stævne

- **Nyt fra dressurudvalg**

Dressurudvalget låner sekretariatet d. 12. august til deres interne møde om planlægning af stævner

Der opfordres fra bestyrelsens side til at udvalgene står for at tørre bordebenke af ved klargøring til stævne

Ellers intet nyt da udvalgets kontaktperson ikke har deltaget i bestyrelsesmødet denne gang

- **Nyt fra cafeteriaudvalg**

Intet nyt

- **Nyt fra regnskab**

Intet nyt – regnskab er stadig ikke klar og der afventes nu i stedet at hele første halvår kan fremlægges af revisor

- **Nyt fra Grimbühler**

Intet nyt

Det planlægges at Susanne og Jørgen inviteres i 1 time til næste bestyrelsesmøde, til en lille snak om forskellige emner uden særlig agenda

- **Nyt fra DRF/D4**

Intet nyt

- **Nyt arrangementer**

9. august – Fjordhesten Øst kommer fredag kl 19 og sætter springbane op. Nyt ridehus lukkes fra fredag kl 19 til lørdag kl 18.30. Det gamle ridehus lukkes fra 8-18 om lørdagen

Dansk Køreselskab kommer d. 6. december

Bromme Køreforening kommer d. 31. januar 2026

Shetlænderne vil gerne komme igen i 2026 afhængig af dokumentation (omkring syge heste, temperaturlagning m.m.) og priser

Der vil ved næste møde snakkes nærmere om priser på eksterne arrangementer fremadrettet

Der har været lidt misset kommunikation internt så arrangementer ikke har været opdateret på hjemmesiden – dette fikser Troels

- **Andet**

Der lægges "agenda"/aftales samtaleemner for møde med spring-, dressur og cafeteriaudvalg d. 14. august – primært "hvem gør hvad og hvornår"

Der tilføjes til lejekontrakt ved eksterne arrangementer at der skrives under på at hestene, der lejer boks, er sunde og raske med dokumenteret temperatur dagen før og på dagen for leje

Lorteopsamling – Rikke har printet og lamineret flere skilte som opfordres til at hænges op. Der vil fremadrettet være mere fokus på opsamling og tjek af overvågning for at holde øje med lorteopsamling. Der vil blive uddelt advarsel og dernæst karantæne i en måned ved flere "forseelser". Især opfordres medlemmer til at skrive til info hvis de ankommer til en bane med uopsamlet lorte, med placering og tidspunkt man er ankommet, og der opfordres til at man samler op efter andre i stedet for at ride igennem.

Frivillige hjælpere – der opfordres til at interne arrangementer sætter krav om at AAGS' ryttere *skal* hjælpe eller sende stand-in da der ses god effekt af dette hos andre klubber. Der vil komme opslag fra bestyrelsen med opfordring til at deltage

som hjælpere for at fremme økonomien

Opfølgning på spring/dressur undervisning og centerkort. Troels følger op med Niels og Lars og husker dem på at sørge for deres ryttere betaler centerkort hvis de kommer udefra

Bambusa – der aftales at der testes i en periode. Merete vil spørge juniorklubben om de vil have bod med salg af dem til arrangementer

Sag om spring uden vest – Troels følger op med Lars og Niels da der er observeret ung rytter under 18 springe til undervisning uden sikkerhedsvest (dette er krav iflg DRF reglement til og med det år man fylder 18)

Vig Festival 2026 – der snakkes om at det skal meldes i bedre tid hvis vi ønsker at AAGS deltager. Der skal minimum tilmelde sig 10 for at det kan lade sig gøre og der opfordres til at der så oprettes en ”AAGS Camp”. Vig 2026 foregår 8.-11. juli.

Der afventes resultatet af 2025 for at se hvor meget der tjenes ved at deltage
Google View – formanden har fået en henvendelse med henblik på at få nyere og forberede billeder af AAGS’ faciliteter set fra luften. Der aftales i stedet at snakke med et medlem som vides at eje en drone, så det kan gøres billigere

Børneattester – der aftales at bestyrelsen beslutter at alle undervisere, uanset om de har med unge under 15 at gøre eller om de kun er ”midlertidige” undervisere, skal aflevere børneattest. Desuden skal alle i udvalgene altid aflevere attest for at kunne være med i udvalget

Fællesspisning – et par medlemmer ønsker at arrangere fællesspisning og bestyrelsen bakker meget op om dette så længe det afholdes og arrangeres af medlemmerne. Næste fællesspisning bliver 11. september

Championatlisten – der snakkes om hvor vidt der skal være ”mere” til vinderen i hver disciplin, f.eks. dækken med broderi m.m. Der vil ikke blive investeret i yderligere men opfordres til at undersøge muligheden for at få det sponsoreret evt.

Miljøtræning – Kristine Henriksen overtager tovholder på booking af miljøtræning med Kristian Madsen som tidligere har været arrangeret af Rikke Grieger